

7天5晚

东京大阪

+ 双主题乐园

大阪 | 京都 | 伊豆 | 东京

2023年 1月 22日

From RM 8,400 ALL IN

第1天 吉隆坡 ✕ 新加坡 ✕ 关西

于吉隆坡机场集合办理登机手续，然后乘搭星航飞往日本。

第2天 大阪

📅 **环球影城**: 以好莱坞热门电影为主题，汇集世界娱乐的主题乐园，无论大人小孩都能尽情完了。📍

📅 **新斋桥**: 大阪最繁华的商业街。最著名的百货商店街，流行时尚街，风味小食物餐厅街，还有道顿堀都集中在这里。📍

第3天 大阪 - 京都 - 滨松

📅 **子弹列车**: 体验乘搭日本高速铁路系统-新干线。☆

📅 **祇园小路**: 非常迷人的小区并以艺妓文化闻名。这里也让观光客户亲身体验日本传统的机会。

📅 **清水寺**: 不仅是世界文化遗产，也是京都最古老的寺院，以及最具人气的观光圣地。四周绿树环抱，春季时有樱花浪漫，是赏樱名所之一。秋季时一探红叶狩的魅力。📍

第4天 滨松 - 富士山 - 伊豆修禅寺温泉

📅 **忍野八海**: 富士山山水。长达数十年富士山不断的融雪，渗透而形成的地下泉水。

📅 **富士河口湖大石公园**: 位于河口湖的北岸，您可以一览壮观的富士山。📍

📅 **伊豆修禅寺温泉**: 我们将在最文明且古老的温泉老区过夜。📍

第5天 修禅寺温泉 - 东京

📅 **修禅寺温泉**: 许多主要景点都靠近寺庙。附近有一座竹林，竹制的传统工艺品也是修禅寺的特产，附近也有家精酿酒厂，可以提供啤酒试饮。☆

📅 **户田港口**: 这里原是静冈县伊豆海岸线上的小渔港，同时也是个很好的打卡热点。

📅 **原宿**: 是日本年轻人的潮流朝圣。这个冲满活力的热闹地区，充斥着许多值得欣赏的事务以及各种活动。

📅 **涩谷**: 这里是东京标志点至一，在电影，杂志或社交软件出现。

📅 **新宿**: 吃喝玩了及购物天堂，还有不夜城之称的歌舞伎町

📍 打卡景点 🎭 文化体验

第6天 东京 - 迪斯尼乐园 - 羽田机场

📅 **阿美横丁**: 东京物价高昂，不过在这您可以以十分实惠的价格买到任何物品。在此的销售手法与日本的一般销售方式不同，买卖双方可以享受你来我往的杀价乐趣。📍

📅 **浅草寺**: 东京最古老的寺庙，也是必游热门景点。这座寺庙的标志是门前悬挂着的巨大“雷门”大灯笼。📍

📅 **迪斯尼乐园**: 在这大人小孩的梦幻国度里，它拥有7大主题公园。各种趣味无穷的游戏，全天候的表演，卡通人物盛装游行等新奇缤纷，欢乐无穷。📍

📅 前往羽田机场并乘搭飞机回国

第7天 羽田机场 ✕ 新加坡 ✕ 吉隆坡

返回家园

航班

日期	航班	路线	时间
DAY 01	SQ105	KUL/SIN	1025/1125
DAY 01	SQ622	SIN/KIX	1405/2110
DAY 06	SQ635	HND/SIN	2255/0515+1
DAY 07	SQ104	SIN/KUL	0710/0810

餐饮安排 | 住宿

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店
1	-	机上用餐	-	大阪广场酒店或同等等级
2	酒店	-	日式火锅套餐	大阪广场酒店或同等等级
3	酒店	日式套餐	鳗鱼饭套餐	滨松格兰幻酒店或同等等级
4	酒店	寿司套餐	温泉饭店怀石料理	修禅寺温泉庵或同等等级
5	酒店	日式特色料理	中式料理	上野阁华酒店或同等等级
6	酒店	-	-	-

行程亮点

☆ 体验	乘坐子弹列车 修禅寺温泉
📍 景点	环球影城 东京迪斯尼乐园 清水寺 富士山 修禅寺步道街 浅草寺
🎭 享受	阿美横丁购物乐 新斋桥-道顿堀
🍽️ 美食	日式怀石料理 日式拉面 鳗鱼饭套餐 日式特色料理

条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 行程的先後编排次序可能会有所变动，顾客不得异议。
- 行程内的任何景点，如遇节日、假期或特殊情况下关闭或休息，本公司及其他代理人有权调整该行程或替换景点。
- 本公司有权视乎当时情形更改酒店，如遇展览会或特殊情况下，将由临近的城市的同等级酒店取代。
- 成团配套人数为15位成人以上。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时，但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点，本公司有权收取额外费用。
- 详情条款，请参阅单据背页或浏览<https://ubingo.my/home/terms>

7D5N HONSHU JAPAN + 2 THEME PARK



OSAKA | KYOTO | IZU | TOKYO 2023 JAN 22

From
RM **8,400** ALL IN

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈ SINGAPORE ✈ KANSAI

Assemble at airport for your flight to Osaka by Singapore Airlines.




DAY 2 OSAKA

-  **Universal Studio Japan:** Enjoy a universal of fun-filled excitement at the world-class them park. It is enjoyable for both adults and children. 📷
-  **Shinsaibashi:** Shop at Osaka's busiest and largest shopping area, department store, fashion street, local snacks and Dotonbori are all here. 📷

DAY 3 OSAKA – KYOTO – HAMAMATSU

-  **Bullet Train:** Take a ride on the Shinkansen Japan high speed rail system. ☆
-  **Gion District:** Well known for its Geisha culture and Gion is a charming district in Kyoto that provided visitors with a fist hand look at Japanese traditional.
-  **Kiyomizu Temple:** One of the most celebrated temples in Japan and listed in the UNESCO World Heritage Site. Enjoy the beautiful view of cherry blossoms in spring and maple leaves in autumn. 📷

DAY 4 HAMAMATSU – MT FUJI – IZU SHUZENJI ONSEN





-  **Oshino Hakkai:** Is underground water from Mt Fuji. It begins with the snow on the top of Mt Fuji. The water travel over decades and finally spring at Oshino Hakkai
-  **Fuji Kawaguchiko Oishi Park:** At the lake Kawaguchiko northern coast in a park with the superb view which can look at both lake and Mt Fuji at a time.
-  **Izu Shuzenji Onsen:** Overnight in the most famous and oldest onsen hot spring in Shizuoka Prefecture. 📷

DAY 5 IZU SHUZENJI ONSEN – TOKYO

-  **Shuzenji Onse:** There are bamboo forest and traditional craftworks made from bamboo are Shuzenji. There's also a craft beer brewery in the vicinity with a tasting room and tours available. ☆
-  **Heda Port:** Is a small fish village on the Izu Peninsula in Shizuoka Prefecture known for its views of Japan east coast.
-  **Harajuku:** A unique style has been featured through pop culture by such fashion icons as Lady Gaga.
-  **Shibuya Crossing** is one of Tokyo's most recognizable sights, pictured in countless films. Magazine and social media.
-  There's no questions that Tokyo is an ultimate shopper's paradise and **Shinjuku** is one of the best retails hubs.

 **INSTAGRAMMABLE**  **CULTURAL EXPERIENCE**

DAY 6 TOKYO – TOKYO DISNEYLAND -HANEDA

-  Tokyo is expensive, but in **Ameyoko**, you can find bargains on almost everything. This makes for plenty of lively interactions not typical of most retails in Japan. 📷
-  **Asakusa Temple:** Oldest Buddhist temple and a Must visit in Tokyo. The hallmark of this temple is the huge red lantern with Thunder Gate carved on it. 📷
-  **Tokyo Disneyland:** A world of magic and fantasy in Tokyo Disney Resort awaits you! Enjoy adventure rides, catch entertainment shows, meet your favourite character and gaze in awe at colourful parades. 📷
-  Proceed to airport for your flight back home.

DAY 7 Haneda ✈ SINGAPORE ✈ KUALA LUMPUR

Back to sweet home.

FLIGHT			
DATE	FLIGHT	ROUTING	TIME
DAY 01	SQ105	KUL/SIN	1025/1125
DAY 01	SQ622	SIN/KIX	1405/2110
DAY 06	SQ635	HND/SIN	2255/0515+1
DAY 07	SQ104	SIN/KUL	0710/0810

MEAL PLAN ACCOMMODATIONS				
DAYS	BREAKFAST	LUNCH	DINNER	HOTELS
1	-	MEAL ON BOARD	-	OSAKA PLAZA HOTEL OR SIMILAR
2	HOTEL	-	JAPANESE HOT POT SET	OSAKA PLAZA HOTEL OR SIMILAR
3	HOTEL	JAPANESE SET	JAPANESE UNAGI SET	GRAND HOTEL HAMAMATSU OR SIMILAR
4	HOTEL	SUSHI SET	KAISEKI CUISINE	SHUZENJI TAKINOTEI HOTEL OR SIMILAR
5	HOTEL	JAPANESE SET	CHINESE CUISINE	HOTEL COMFACT UENO OR SIMILAR
6	HOTEL	-	-	-

TOUR HIGHLIGHTS	
 EXPERIENCE	Bullet Train Experience Izu Shuzenji Onsen
 ATTRACTIONS	Universal Studio Japan Tokyo Disneyland Kiyomizu Temple Izu Traditional Street Asakusa Temple
 ENJOY	Ueno Shopping & Fun Shinsaibashi & Dotonbori
 GOURMET	Japanese Kaiseki Sushi Set Unagi Fish Set

Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- The final sequence of the itinerary is subject to change.
- Alternative replacement will be arranged if the place of visit is closed to visitors.
- Accommodations may not be in the stated city during major events.
- Group departure is subject to a minimum group size of 15 full package adults.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. Company reserves the right to collect extra cost should any tour member fail to visit the specified shopping stops.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms>.